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1. Woordje van de schepen van landbouw 

 

2. Verkiezen voorzitter 

De voorzitter werd unaniem verkozen: Philip Fleurbaey 

3. Verkiezen ondervoorzitter 

De ondervoorzitter werd unaniem verkozen: Lies Sampers 

4. Verwachtingen/Visie 

*Er zal 4 keer per jaar vergaderd worden (komende raden op 13 augustus 2020, 19 november 2020, 

18 februari 2021 en 20 mei 2021). Wanneer dat nodig is kan er een extra raad samenkomen.  

*Er wordt vanuit de raad verwacht om advies te mogen geven in landbouwgerelateerde beslissingen 

van de stad. Er wordt hierbij ook gerekend op de schepen van landbouw. Mocht de landbouwraad 

over het hoofd gezien worden dan dient dit recht getrokken te worden. 

Er werd ondertussen gevraagd aan het afdelingshoofd Omgeving om op de volgende raad uitleg te 

komen geven i.v.m. het groene lobben plan, de dorpskernvernieuwingen, … 

Even wat uitleg voor wie hier niet in thuis is… 

Het woord ‘Gecoro’ viel verschillende keren tijdens de raad. 

De GECORO is door de Vlaamse overheid in het leven geroepen om de kwaliteit van het gemeentelijk 

ruimtelijke ordeningsbeleid te bevorderen en een maatschappelijk draagvlak te creëren voor dat 

beleid. De werking van de GECORO is geregeld in de codex op de ruimtelijke ordening (2010), een 

uitvoeringsbesluit en een deontologische code. 

Het is dus een adviesraad i.v.m. het ruimtelijk ordeningsbeleid van de stad. De Gecoro wordt elke 

legislatuur herverkozen en bestaat uit vertegenwoordigers van verschillende sectoren (handelaars, 

landbouw, werknemers, vakbonden, milieu, jeugd, cultuur, senioren, enkele deskundigen en 

politieke fracties). Ze komen maandelijks samen. 

Er zijn 4 personen uit de landbouwraad die ook in de Gecoro zetelen. Wie hier vragen over heeft kan 

zeker bij hen terecht. 

Het ‘groene lobbenplan’. 

Wordt nu de ‘Inspiratiegids voor een kwaliteitsvolle groei van Ieper’ genoemd. Hieronder de uitleg 

die op de website van de stad staat: 

Met deze inspiratiegids wordt een handleiding aangereikt om Ieper op een kwaliteitsvolle 
wijze te laten groeien. Het versterken van groenblauwe netwerken wordt op een slimme 
wijze gekoppeld aan de verdichtingsopgaves. 
Hierdoor wordt ruimte gemaakt voor natuur, water, recreatie, multifunctionele en 
stadsnabije landbouw, functionele en recreatieve verbindingen. Hierdoor ontstaat de ideale 
plek om bewoners en lokale ondernemers aan te trekken in klimaatrobuuste stadsdelen. 
We vermijden waar mogelijk het aansnijden van open ruimte en zoeken in de eerste plaats 
naar een optimalisatie van de bestaande bebouwde ruimte.  



 
De kansen zijn legio, maar de gevaren ook. Ondoordachte verdichting en uitbreiding kan 
zorgen voor een gebrekkige leefkwaliteit, afname van groen, overstromingsgevaar, toename 
van hitte, visuele verstoring van het stadsgezicht en bebouwing van groene lobben. 
 
Net daarom werd de inpiratiegids opgemaakt door OMGEVING en Plusoffice Architects. Deze 
gids fungeert als een handige tool, een inspiratiebron voor stedelijke administraties, burgers 
en ontwikkelaars. 

 
Je kan op de website ook een link vinden naar de inspiratiegids zelf. 
https://www.ieper.be/inspiratiegids-voor-een-kwaliteitsvolle-groei-van-ieper 
 
 
De nieuwe ambtenaar van de dienst milieueducatie en landschapszorg zal uitgenodigd worden voor 
de volgende raad. 
 
*De landbouwraad wil het imago van de landbouw wat opkrikken en ook zelf met voorstellen naar 
het bestuur gaan. De raad wil mee helpen aan een beter klimaat. 
 
5. Voorstellen/vragen 
 
*Vaart Komen-Ieper: de vaart baggeren, er een deftig fietspad naast maken en het groen naast de 
vaart ook gebruiken om water op te slaan? Zal worden doorgegeven aan de groendienst en 
milieueducatie. 
*Kunnen de hoge bomen langs de Steenstraat vervangen worden door een andere soort? Zal worden 
doorgegeven aan de groendienst en milieueducatie. 
*Kan het reglement van de bijenvriendelijke groenbedekker nog veranderd worden? (bv datum van 
inzaaien) Je kan als landbouwraad dat voorstel indienen bij het schepencollege. Die beslissen dan of 
ze er akkoord mee gaan, om het gewijzigde voorstel dan voor te laten komen in de gemeenteraad en 
reglement eventueel te laten wijzigen. 
*Kunnen de kruispunten vroeger gemaaid worden voor de veiligheid? Zal worden doorgegeven aan 
de groendienst en milieueducatie. 
*Kunnen we de parcours van de rally op tijd krijgen zodat we het dorsen van de maïs kunnen 
regelen? Werd gevraagd aan Superstage en jullie zullen op de volgende raad de parcours te zien 
krijgen. 
 
 

https://www.ieper.be/inspiratiegids-voor-een-kwaliteitsvolle-groei-van-ieper

